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Vraag Antwoord
Heeft de eigenaar van de bedrijven in 
Milheeze en De Mortel nog meer bedrijven 
op andere locaties?

Ja, er zijn nog meer bedrijven in eigendom 
binnen onze gemeente, maar hier worden 
geen nertsen gehouden.

De besmetting op het bedrijf in Deurne is 
vastgesteld na een melding van de 
Gezondheidsdienst voor dieren. Door wie is 
de gezondheidsdienst getipt? Door de 
eigenaar van dat bedrijf of door 
dierenartsen van dat bedrijf?

Er kan in het kader van de privacy geen 
antwoord gegeven worden op deze vraag.

De besmetting van het bedrijf in De Mortel 
was niet gemeld maar is blijkbaar na een 
routinecontrole op dode dieren van dat 
bedrijf ontdekt! Waarom is niet direct na 
ontdekking van de besmetting op de 
bedrijven in Milheeze onderzoek gedaan bij 
het bedrijf van dezelfde eigenaar in De 
Mortel?

Het bedrijf in De Mortel is door de NVWA 
bezocht, omdat het een bedrijf was van de 
eigenaar in Milheeze. Dat betekent dat het 
een bedrijf is dat wordt beschouwd als riskant 
vanwege het contact met de locatie in 
Milheeze. Het bedrijf was dus direct na de 
melding in Milheeze in beeld en de NVWA 
heeft zo snel mogelijk een bezoek gepland. 

Tussen het ontstaan van het vermoeden 
van besmetting, het doen van de eerste test 
en het bekend worden van de uitslag van 
de 2e test ter bevestiging, het informeren 
van de 2e kamer en vervolgens het nemen 
van maatregelen om passanten (fietsers en 
voetgangers) te beschermen zitten 
meerdere dagen! Waarom neemt u uit 
voorzorg niet direct maatregelen zodra het 
vermoeden van besmetting gemeld is?

Als het Milheeze betreft: de bevestiging van 
het laboratorium kwam op 24 april. Toen zijn 
de voorbereidingen getroffen voor het besluit 
tot maatregelen. Dat vraagt om een 
weloverwogen besluit. Op 25 april is besloten 
om advies in te winnen van het RIVM, naar 
aanleiding van een publicatie over corona in 
stofdeeltjes. Ook dat vraagt een zorgvuldige 
afweging die tijd kost. Het nemen van de 
maatregelen en het geven van het advies over 
de 400 meter zone is gelijk met het versturen 
van de brief gedaan. 

In de informatie naar Kamerleden, 
raadsleden en burgers wordt steeds 
gesproken over aantallen volwassen dieren 
(Milheeze 15.000, De Mortel 8.000, 
Laarbeek 7.500 en Deurne 1.500). Zijn dit 
de vergunde aantallen moederdieren? Klopt 
het dat in werkelijkheid er wellicht 10 x 
zoveel dieren aanwezig zijn op de 
bedrijven?

Als gemeente zijn wij het bevoegde gezag 
voor de omgevingsvergunning van de 
bedrijven. In een omgevingsvergunning 
onderdeel milieu worden onder andere de 
aantallen dieren vergund. Voor nertsen wordt 
dit weergeven in aantallen fokteven. De 
emissiefactor per fokteef geldt inclusief opfok, 
jongvee onderscheidenlijk jongen, en reuen, 
waardoor zij niet apart meetellen voor de 
berekening van de ammoniakemissie. 
Het aantal vergunde fokteven (moederdieren) 
in Milheeze is 11.000 en 7.723. Het aantal 
vergunde fokteven in De Mortel is 14.700. 
In de zomer is de omvang van een bedrijf tot 5 
- 6 keer het aantal fokteven.


